
 

Haninge kommuns funktionshinderråd, sammanträde 2025-03-19 
Kommunhuset, Ks-salen Utö, 16:00 (fika serveras från kl:15:30) 

 

Kallade:  

Representanter från föreningar 
 
Strokeföreningen Södertörn         

IFSAP Tyresö-Haninge               

Synskadades riksförbund Södertörn    

DHR Haninge - Nynäshamn 

Attention Haninge -Tyresö                               

Föreningen HjärtLung Haninge -Tyresö           

Afasiföreningen Haninge -Tyresö 

Hörselskadades förening i Haninge -Tyresö-Nynäshamn   

NEURO Södertörn 

RSMH Havsbandet  

  

Representanter förvaltning 
Susanne Hoflin  Kultur- och fritidsförvaltningen 

Johan Lindmark  Utbildningsförvaltningen 

Anna Sörman   Social- och äldreförvaltningen 

Vakant   Stadsbyggnadsförvaltningen 

Vakant    Kommunstyrelseförvaltningen 

Vakant    Tornberget  

 

Representanter förtroendevalda 
Sedat Dogru, ordförande  Moderaterna 

Mia Franzén    Liberalerna 

Hans Christensen   Kristdemokraterna 

Guy Irenius    Sverigedemokraterna 

Annett Haaf    Socialdemokraterna 

Anne-Catrin Eneroth   Vänsterpartiet 

Ahmed Ugan   Centerpartiet 
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Dagordning 
§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§ 2 Upprop 

Se ovan på närvaron.  

 

§ 3 Föregående mötesanteckningar   

- Mötesanteckningar 24-12-11, se bilaga. 

Mötesanteckningarna från tidigare sammanträde läggs till handlingarna. 

 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Föreliggande dagordning godkänns. 

 

§ 5 Trygghetspunkter 

Stephanie Branzell och Jerker Bohman från kommunstyrelseförvaltningen presenterar Haninge 
kommuns arbete med trygghetspunkter. De svarar även på frågor och samlar in synpunkter till sitt 
fortsatta arbete med trygghetspunkter. 

Föredragningen bifogas till anteckningarna. 

 

§ 6 Aktuell information från förtroendevalda, förvaltningar och föreningar 
- Representant från Föreningen HjärtLung Haninge-Tyresö lyfter att dagordningen är tunn och 

att hon skulle vilja ha en tyngre dagordning.  

Sedat Dogru (M) förtydligar att det är föreningarna som lyfter upp frågor till rådet. Sedat 
Dogru (M) eftersöker ärendelista från föregående mandatperiod. 

- Representant från NEURO Södertörn ber om information om daglig verksamhet i Jordbro. 

Anna Sörman (verksamhetsområdeschef) berättar att socialnämnden beslutade att lägga ned 
den dagliga verksamheten i Jordbro då ekonomin inte gick ihop. Det finns flera andra dagliga 
verksamheter som utgår från LOV (lagen om valfrihet).  

- Sedat Dogru (M) informerar om att all sandupptagning ska vara klar senast 1 juni. 

Kristina Petterqvist (avdelningschef park och teknik) meddelar att de startar med 
sandupptagningen 31/3 i år och för allmän info så börjar de i centrala Handen för att fortsätta 
i Vega och därefter går de på fler ställen samtidigt. Målsättningen är att vara klara den 31/5. 
https://www.haninge.se/bygga-trafik-och-miljo/trafik-och-gator/skotsel-av-gator-och-
vagar/sandupptagning/  

https://www.haninge.se/bygga-trafik-och-miljo/trafik-och-gator/skotsel-av-gator-och-vagar/sandupptagning/
https://www.haninge.se/bygga-trafik-och-miljo/trafik-och-gator/skotsel-av-gator-och-vagar/sandupptagning/
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- Representant från Föreningen HjärtLung Haninge-Tyresö frågar vad det finns för riktlinjer när 

det kommer till vägrenoveringar och avfasning?  

Kristina Petterqvist (avdelningschef park och teknik) meddelar att de ställer krav i 
trafikavstängningsplaner på att det ska göras en "ramp" mellan till exempel kantsten och 
vägbanan. Man drar ut höjdskillnaden så att det blir framkomligt. Om den som utför arbetet 
missar att göra detta och kommunen får kännedom om det så delar kommunen ut vite vilket 
innebär att de får en form av ”straffavgift” av kommunen samt att de också behöver fixa 
rampen.  
 


